



DISINFECTING WIPES

To clean, sanitize and disinfect hard, non-porous surfaces.

- **Infused with Aloe** – Making them gentle on the skin.
- **Eco-Friendly Material** – Made from sustainable bamboo-based fibers that are biodegradable and environmentally responsible.
- **Effective Cleaning** – Pre-moistened Latex-free wipes formulated to disinfect and clean a wide range of hard, non-porous surfaces.
- **Convenient & Ready-to-Use** – Disposable wipes packaged in a resealable canister to maintain freshness and moisture.
- **Packaging Options** – Sold individually (Qty 1) or in a bulk case of 24, suitable for both personal and professional use.
- **Applications** – Kills 99.99% of bacteria, fungi and viruses. Ideal for medical offices, long-term care facilities, schools, gyms, offices, and home environments.

LINGETTES DÉSINFECTANTES

Pour nettoyer, assainir et désinfecter les surfaces dures et non poreuses.

- **Infusées à l'aloès** – Douces pour la peau.
- **Matériau écologique** – Fabriquées à partir de fibres de bambou durables, biodégradables et respectueuses de l'environnement.
- **Nettoyage efficace** – Lingettes pré-humidifiées sans latex, formulées pour désinfecter et nettoyer une large gamme de surfaces dures et non poreuses.
- **Pratiques et prêtes à l'emploi** – Lingettes jetables conditionnées dans une boîte refermable pour préserver leur fraîcheur et leur hydratation.
- **Options d'emballage** – Vendues à l'unité (quantité : 1) ou par boîte de 24, adaptées à un usage personnel et professionnel.
- **Applications** – Élimine 99,99 % des bactéries, champignons et virus. Idéales pour les cabinets médicaux, les établissements de soins de longue durée, les écoles, les salles de sport, les bureaux et les domiciles.

Sunburst is a brand of KEGO.
Sunburst est une marque de KEGO.



Size: Approx. 20 cm x 14 cm (7.8 in x 5.5 in)
Quanty: Individual or 24 per Case

Taille : Environ 20 cm x 14 cm (7,8 po x 5,5 po)
Quantité : Individuel ou 24 par carton

SKU: SB-K1100
DIN 02550482

Product / Produit	Item # / # d'article	UPC # (ea) / # UPC (chaque)
Sunburst Disinfecting Wipes / Lingettes désinfectantes Sunburst	SB-K1100	663427150101



KEGO Corporation
4350 Castleton Road, Unit 3-4
London, ON N6N 0A3